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Klub Pathfinder
Výroční setkání Old Pathfinderů – Ježonky 2021

Jako každý rok v tuto dobu jsme se my, pamětníci za-
čátků pathfinderingu v Československu, sjeli k výročnímu 
setkání Old Pathfinderů na Ježonkách. 

Hostiteli byli tentokrát pathfindeři z Moravy. Hned 
zkraje jsme obdrželi smutnou zprávu, že náš kamarád 
Pupík měl autonehodu, a proto na toto setkání nemůže 
přijet. A žel, budou chybět i ti, kteří měli přijet s ním – 
Penguin a Stáňa… To je snad poprvé, kdy s námi tito věr-
ní kamarádi nebudou, a tak jsme na ně alespoň zavzpo-

mínali při promítání historických fotek. Je to 
úžasná věc mít možnost takto vzpomínat na 
časy minulé. A doufám, že jednou v Božím 
království možnost zavzpomínat na to hezké 
z minulosti zůstane zachována. J

V malebné podzimní přírodě Beskyd, na 
chalupě u Šimků, se nám v teploučku u krbu 
hezky povídalo a zpívalo. Porovnávali jsme 
vůdcovskou praxi „včera“ s tou „dnes“ a uvě-
domovali jsme si, k jak velkým změnám za 
těch 30 let v českém a slovenském Pathfinde-
ru došlo. 

Došlo však i na dramatické okamžiky. To 
když jsme se nechali unést soutěžní atmosfé-
rou netradiční sobotní školy, která se odvíjela 

v prověrce našich znalostí Bible a uzlování formou 
originální hry biblické aktivity, kterou pro nás při-
pravil Jerry.

Zamyšlením nad Božím slovem nás pak provedli 
tři naši vedoucí KP – Růža (Buchtel), Luki (Jure- 
ček) a Janko (Šolc). V diskusích jsme po oba večery 
setrvali až do pozdních nočních hodin… Bible je 
tak zajímavá…

Výšlap na „Bílý Kříž“ byl pastvou pro oči a posi-
lovnou pro naši „olďáckou fyzičku“. Ani naši hlavu 
nám nenechal přitom George v klidu, protože pro 
nás na cestu připravil soutěž „ANO-NE“ z turistic-
kých zajímavostí zdejšího okolí.
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Sněm Klubu Pathfinder

Na první zářijový víkend byl svolán 12. sněm Klubu Pathfinder. Místem našeho setkání byl zámek  
v Chroustovicích, kam přijelo téměř sedm desítek delegátů. 

Důležitým bodem bylo stanovit priority pro další směrování KP. Delegáti sněmu schválili a stanovili 
deset prioritních bodů pro následující období. 

Jsou to:

Priority za oblast MSS KP:
1. Metodika a podpora práce s „rovery“ (15–18 let)
2. Fórum vzájemné pomoci, rad a tipů – rozvíjet již existující projekty.
3. Včasná a dostupná vzájemná informovanost.
4. Aktivní vyhledávání ochotných a Bohem zmocněných vedoucích.
5. Vytvořit a rozšiřovat seznamy odborníků:

a) pro pomoc a radu – psycholog, lékař, právník…
b) ochotných předávat své dovednosti – řezbář, horolezec…

Priority za oblast ČS KP:
1. Dobrovolnictví/motivace dobrovolníků (dobrovolníci – vůdci a rádci v KP)/nástupnictví.
2. Nabídka lektorů (odborníků), pro odborná témata v práci s dětmi (závislosti apod.).
3. Rozvíjet křesťanské principy.
4. Otevřené oddíly/aktivity – služba v rámci obce/být součástí místní komunity.
5. Využívání moderních technologií (Instagram, TikTok)/využívat ke komunikaci k dětem.

Od Lukiho jsme se také dozvěděli pozoruhodnou historii Ježonek – místa, kde jsme trávili víkend. 
Pozoruhodná psychologická hra, INTUICE, nám zábavnou formou odhalila míru naší schopnosti vcítit  

se do způsobu myšlení svých bližních… Tato schopnost se nedá naučit – s ní se přímo rodíme a můžeme 
ji jen rozvíjet. Je velmi prospěšná, když se používá k dobrému. 

V družné atmosféře a Editčině péči o naše žaludky nám víkend utekl jako voda v bystřině a těšíme se 
opět za rok „na shledanou“. Tentokrát na Slovensku.

Vůdcové, pamětníci, jste zváni už teď, abyste se k nám příště také přidali.
Jerry
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Byla také důležitá aktualizace 
stanov. Obzvláště důležitým bo-
dem byla možnost svolat sněm 
on-line. Člověk nikdy neví, zda 
to ještě nebude někdy třeba. Po 
několika letech příprav se také 
podařilo udělit ocenění za dlou-
hodobou práci v KP; škoda jen, 
že ne všichni, kteří by si ocenění 
zasloužili, byli přítomni. 

Došlo také na předání role 
místopředsedy, kde se rozloučil 
David Čančík, aby předal štafetu 
Tomášovi Špácovi. 

Část programu byla věnována 
vzpomínkám. Bývalí předsedo-
vé: Jaroslav Šlosárek (Jerry), Petr Adame a David Čančík (Dawy) vyprávěli, jak to tenkrát bylo. Je dobré 
znát své kořeny. 

Sněm probíhal v usměvavé a přátelské atmosféře. Rádi jsme se po delší době naživo setkali s lidmi, pro 
které je práce v Klubu Pathfinder životním posláním. 

Díky všem, kteří jsou ochotni sloužit dětem.
Růža (Roman Buchtel)
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